
RESUM PLE 7/11/2022 

 

Fem 1 minut de silenci pel traspàs de la interventora de l’Ajuntament. 

 

Llegim declaració institucional en suport al Tractat sobre la prohibició de les armes nuclears. 

 

• Preguntem Decrets d’Alcaldia: 
o Sobre informes desfavorables en despeses del Museu 
o Sobre la prorroga de l’encomana de les obres del carrer Josep Soler i la 

dificultat de cobrament per part de la companyia si no es fa aquest procés amb 
rapidesa. 

o Sobre el contenciós amb la constructora de Can Coca del Molí per la 
modificació del projecte d’obres degut a la rehabilitació de la masia. 

 

• Votem a favor  de l’increment d’IPC en el preu del lloguer de la biblioteca . 
 

• Votem a favor del Pla normatiu per l’any 2023, el qual ens permetrà poder portar la 
modificació de l’ordenança de tinença d’animals i d’altres ordenances de tarifes. 
 

• Votem a favor  del Pla Local de Joventut 2023-2026 que ens permetrà poder 
desplegar projectes i propostes importants per aquest col·lectiu. Demanem al govern 
treball transversal amb altres regidories per tal d’ampliar els serveis als joves com per 
exemple: 
 

 Obrir Promoció econòmica una tarda per aproximar els serveis que des de 
l’Ajuntament s’ofereixen al jovent. 

 Aconseguir que la llevadora de l’Àrea de Salut pugui atendre a la tarda. 
 Propostes de Teatre i concerts fora del marc de Festa Major. 

 
• Votem a favor del Pla intern d’Igualtat 2022-2025 

 Demanen revisió i renovació  de la comissió d’investigació per assetjament 
creada el 2019 i sol·licitem hi hagi paritat a la Comissió. 
 

• Votem a favor moció del grup de junts per Catalunya sobre la taxació de la Masia 
de Can Cabot per una possible adquisició o expropiació. 
 

• Votem a favor Moció relativa a la manca d’interventors habilitats, cosa que ens ha 
perjudicat per la baixa i defunció de la nostra interventora. 

 
• Votem a favor Moció per l’Adhesió a Mayors for Peace, moció que recolza la 

Declaració institucional llegida a l’inici del Ple 
 
 PSC fa diferents interpel·lacions preguntant sobre el projecte de camins escolars i 

sobre la cobertura de la interventora 
 Junts per Catalunya pregunta sobre les mancances a les Urbanitzacions de Can 

Cabot, Can Raimí i Can Ribosa 
 



• Preguntem: 
 

 Sobre la Valoració de les jornades d’Agermanament amb Bialet Massé. 
 Sobre el projecte de reforma de la plaça dels Enamorats i la possible 

obertura dels patis escolars. 


